
Stein, 12 oktober 2022

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde)

Betreft: stankoverlast en vervuiling door structurele lozing van fecaliën en urine in 
Julianakanaal

T.a.v.: Het college van Burgemeester en Wethouders,

Geacht college, 

Het in de aanhef genoemde probleem is door een substantieel aantal bewoners bij ons 
aangekaart. Dit heeft betrekking op de afwatering van en op locatie “De Kanaalboulevard” achter 
de seniorenflats (Kooypoort, Villa Luca en Urmonderhof). Het afgevoerde hemelwater daar moet 
in principe als hemelwater het kanaal instromen. Ergens in het systeem ontmoeten de 
hemelwaterafvoer en het riool zich echter en vermengt de inhoud van beide zich. Bij echt 
noodweer en dientengevolge overmatig hemelwater zal dat wellicht ingecalculeerd zijn. Nu 
vermengen beiden zich echter structureel waardoor ook de fecaliën en urine dagelijks het 
Julianakanaal binnen stromen. Dat is natuurlijk niet de bedoeling. Vervuiling van het kanaal en 
bovenmatige stankoverlast voor de omwonenden zijn het gevolg.

Het gebied aldaar, “de auw Koostraot”, was van oudsher een drassig terrein. Dat is aan het begin 
van de bouw wel tot uiting gekomen en dat zal ook moeilijkheden opgeleverd hebben met het 
correct bouwen van het hele riolering- en afwateringsysteem. Naar aanleiding van diverse 
meldingen in het verleden zijn al pogingen ter verbetering ondernomen. Ondanks de 
inspanningen is er helaas nog geen verbetering te constateren. Betrokken partijen bij die 
verbeterpogingen waren de woningstichting en de gemeente. 

De kern van het onderhavig probleem zijn foutaansluitingen. Het zou kunnen dat de 
woningstichting daar de verantwoordelijkheid over heeft. De putten (en de filter), waar een en 
ander zich verzamelt, liggen weer op gemeentegrond (zie foto). En natuurlijk gaat het om de 
leefbaarheid van onze Steinse burgers. Verder is Rijkswaterstaat ook een partij. “Hun” kanaal 
wordt immers vervuild. Wij gaan uit van een gedeelde verantwoordelijkheid. 

Onze vragen zijn de volgende:
* Deelt u onze mening dat de betreffende situatie een stevige wissel trekt op de leefbaarheid voor 
de omwonenden?
* Bent u, net als wij, van mening dat het met fecaliën en urine vervuilde water niet het 
Julianakanaal in mag stromen?



* Wilt u als een van de partijen verantwoordelijkheid nemen om (indien nodig in samenwerking 
met de andere partijen) dit probleem voorgoed op te lossen? Waardoor voorkomen wordt dat 
onze inwoners daar nog langer bovenmatige stankoverlast hebben en het Julianakanaal vervuild 
wordt?
* Zo ja, wilt u ons ook op de hoogte brengen van de tijdsplanning en de te ondernemen acties?

Ik dank u bij voorbaat.

Met vriendelijke groet,
Willem Thewissen
Fractie CMB

Bijlage: foto van putten (voorste en achterste) en filter (midden) als laatste station voordat het 
vervuilde water het Julianakanaal binnen stroomt


